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PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 

EXPOSICIÓ DEL PROJECTE DEFINITIU 

MILLOREM EL PARC DE L’ESPANYA INDUSTRIAL 

 

CONVOCATÒRIA 

Dimarts 5 de març a les 17:30h 

Sala Cadires Vermelles de la seu del Districte de Sants-Montjuïc (Carrer de la Creu Coberta, 104) 

 

ASSISTÈNCIA 

 

Promotors i entitats participants del procés participatiu de definició del projecte 

 Àngels Franch: Associació de Veïns i Veïnes d’Hostafrancs 

 Conxita Pérez: Associació de Veïns i Veïnes d’Hostafrancs 

 Isidre Rabadà: Associació de Veïns i Veïnes d’Hostafrancs 

 Rosa Sagués: Associació Udols 

 Jordi Suñé: Mercat Nou Magòria 

 Nelson Martínez: Streetball Barcelona 

 Hortensio Trabado: acompanyant Nelson Martínez 

 Albània Sepúlveda: acompanyant Nelson Martínez 

 Núria Camacho: Equip educatiu Escola Bressol Municipal Pau 

 Enric Jara: Comissió de Veïns de la Bordeta 

 Oriol Blas: FAB Casa del Mig 

 

Excusen l’assistència: 

 Jose Luís Lorenzo: Grup Tenis Taula del Parc de l’Espanya 

 Punt d’Informació Juvenil 

 

Personal per part del Districte i BIMSA: 

 Núria Pey: Consellera Tècnica del Districte de Sants-Montjuïc 

 Ari Ros: Directora de Serveis a les Persones i el Territori del Districte de Sants-Montjuïc 

 Felip Belmonte: Cap de Projectes i Obres del Districte de Sants-Montjuïc 

 Alejandro Osete: Assistència Tècnica del Departament d’Infraestructures de Barcelona 
d’Infraestructures Municipals, SA - BIM/SA 

 Agata Buscemi: Redactora del projecte del parc de l’Espanya Industrial 

 Aleix Climent: Tècnic de Barri de Sants 

 Anna Serra: Tècnica de Democràcia Activa i Participació referent del Districte de Sants-
Montjuïc 

 

Excusa l’assistència: 

 Africa Cardona: Gerenta del Districte de Sants-Montjuïc 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

Els assistents es presenten i s’excusa l’assistència de la Gerenta i l’endarreriment de la Consellera 

Tècnica, per incompatibilitats d’agenda. 
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S’informa de l’objectiu de la reunió: presentar la concreció dels canvis respecte el darrer projecte 

presentat i compartir el calendari d’execució de les obres.  

Felip Belmonte exposa les modificacions: 

 

 CANVI DE DESTINACIÓ DE LA PARTIDA DESTINADA A LA PLANTACIÓ DE VERD: A 

causa del decret de sequera no es pot executar la partida destinada a la plantació de verd. 

A canvi, els diners es reinverteixen en millores en el projecte que no estaven previstes 

inicialment. Tot i que la previsió és que puguin executar-se totes les millores, cal alertar que 

per causes sobrevingudes podria ser que alguna d’elles no es pogués executar. Aquestes 

millores s’exposen a continuació: 

o REHABILITACÓ ESCALES QUE COMUNIQUEN AMB LA PASSAREL·LA. Es 

substituiran els graons de les escales. 

o REPOSICIÓ DE LES PECES DEL PAVIMENT per facilitar el pas dels vianants. 

o INSTAL·LACIÓ D’ESCOMESA D’AIGUA I REC a l’àrea de gossos. Això permetrà 

regar l’àrea per evitar males olors i el drenatge de les fonts.  

o INSTAL·LACIÓ DE TANCAT A LA ZONA DE PETANCA. S’instal·larà un tancat 

perimetral de fusta per evitar l’entrada de gossos i de pilotes de bàsquet. És la 

mateixa solució executada als Jardins de les Tres Xemeneies. 

 ESTUDI LUMÍNIC ZONA PETANCA: Tot i que la zona de petanca està inclosa en l’abast 

d’il·luminació dels bàculs, la setmana que ve es farà un estudi lumínic per assegurar que 

n’hi ha prou, i sinó s’hi afegiria algun focus.   

 ESPAI DE GOSSOS: 

o Modificació de la geometria: L’excavació necessària per habilitar l’àrea de gossos 

podia afectar les arrels de les alzines. Per assegurar el bon manteniment de l’arbrat 

existent es modifica la geometria de l’àrea. Es manté la ubicació i la superfície 

prevista, d’aquesta manera es conserva l’arbrat existent que donarà ombra a 

l’interior de l’àrea i no es posa en perill l’arbrat. 

o Ampliació de la secció del passadís entre graderia i àrea de gossos: de 2,4 a 3 

metres.  

o Portes: Se’n preveuen dues. Una al passadís i l’altra a la zona del perímetre més 

propera a Muntades, al costat de la porta d’entrada de serveis de manteniment de 

l’àrea.  

 ZONA DE JOCS:  

o Només s’ampliarà la tanca per la zona de la Casa del Mig. 

 

Àgata Buscemi presenta el plànol definitiu i cadascuna de les zones i elements. 

 

 ÀREA DE GOSSOS: Es presenta la geometria que tindrà, la zona d’ombra, la ubicació de 

les portes i l’amplada del passadís. S’aclareix que les portes són dobles i amb l’amplada 

reglamentària.  

Intervencions de les entitats: 

Es debat sobre la possibilitat de desplaçar la porta ubicada al passadís una mica més a prop de 

la zona del llac per facilitar l’entrada dels gossos. S’estudiarà la possibilitat de desplaçar-la uns 
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metres sempre que això no interfereixi en la premissa d’evitar l’itinerari de gossos per aquesta 

zona.  

Es sol·licita la presència d’agents durant la primera etapa d’implementació de l’àrea de 

gossos per assegurar-ne un bon ús.  

Es pregunten i resolen algunes qüestions relatives al manteniment tècnic de l’àrea i el 

protocol de manteniment higiènic. 

 

 PISTA DE BÀSQUET: de les dues pistes, la propera a la cal·listènia té paviment de formigó 

antilliscant, com que l’obra es finalitza sense plantar verd, no hi haurà el mur d’arbustos que 

separarà la pista de la cal·listènia.  

Intervencions de les entitats: 

Es pregunta quin tipus de cistelles està previst instal·lar-hi i s’acorda que han de ser fixes.  

Nelson Martínez alerta que les línies no son reglamentàries. L’Aleix Climent enviarà a la 

projectista el dibuix correcte.  

 

 CAL·LISTÈNIA: es mostra un render amb els diferents elements que la integren. 

Intervencions de les entitats: 

Es demana la presència d’agents cívics que intervinguin per assegurar un ús correcte de les 

instal·lacions i la bona convivència. 

 

CALENDARI: La finalització de les obres es preveu pel maig.  

 

ALTRES QÜESTIONS: 

 Isidre Rabadà alerta sobre diferents bassals que es formen quan hi ha pluja. Es respon que 

aquestes zones amb mal drenatge ja s’havien detectat durant la fase d’estudi previ i es 

traslladarà la demanda d’actuació a Parcs i Jardins. 

 Àngels Franch sol·licita la possibilitat d’incorporar elements que dificultin la pràctica de vòlei 

a la zona d’entrada de la Casa del Mig. Oriol Blas presentarà un croquis amb la proposta. 

 Núria Camacho pregunta per la suposada instal·lació d’un lavabo previst al costat de la 

porta de la cuina de l’escola. Es respon que no es preveu i que hi haurà els de la Guingueta 

i els de la Casa del Mig en horari d’obertura de l’equipament.  

 S’informa que la guingueta ja està licitada. 

 Conxita Pérez i Àngels Franch pregunten per la possibilitat d’avançar l’hora de tancament 

del parc i limitar la sortida a través de la porta giratòria ja que és molt sorollosa. Es respon 

que no es pot tancar el parc abans de les 23h que és quan tanca el CEM, i que després 

d’aquesta hora, cal permetre la sortida a les persones que hi treballen. S’està treballant en 

un dispositiu conjunt temporal de Guàrdia Urbana i Parcs i Jardins per facilitar que el parc 

quedi buit.  

 

 


